

REPUBLIC OF VANUATU

PRICE CONTROL (TOBACCO PRODUCTS) (AMENDMENT)
ORDER No. 15 OF 1988

To amend the Price Control (Tobacco Products) Order No.52 of 1987.

IN EXERCISE of the powers conferred by section 15 of the Joint Price Control Regulation No.18 of 1974, I HEREBY make the following Order:-

AMENDMENT OF THE SCHEDULE OF ORDER No.52 OF 1987

1. The schedule of the Price Control (Tobacco Products) Order No.52 of 1987 is amended by deleting the figures "1.760, 190" corresponding to the item "Benson 20" and substituting the following figures respectively "1.825, 195".

COMMENCEMENT

2. This Order shall come into force on the date of its publication in the Gazette.

MADE at Port Vila, this 3rd day of May, 1988.

IOLU ABBIL
Minister of Home Affairs

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE NO. 15 DE 1988 RELATIF AU CONTROLE DES PRIX
(TABAC) MODIFICATION

portant modification de l'arrête No. 52 de 1987 relatif au contrôle des prix (tabac)

LE MINISRE DE L'INTERIEUR

en vertu des pouvoirs qui lui sont conférés par l'article 15 du Règlement Conjoint No. 18 de 1974 relatif au contrôle des prix

A R R E T E

MODIFICATION DE L'ANNEXE DE L'ARRETE NO. 52 DE 1987

1. L'annexe de l'arrête No. 52 de 1987 relatif au contrôle des prix (tabac) est modifiée en supprimant les chiffres "1.760, 190" correspondant à l'article "Benson 20" et en les remplaçant respectivement par les chiffres "1.825, 195"

ENTREE EN VIGUEUR

2. Le présent arrêté entrera en vigueur le jour de sa publication au Journal officiel.

FAIT à Port-Vila le 3 mai 1988.

IOLU ABBIL
Ministre de l'Interieur.